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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitieminister Beatrice Ask (M)

2013/14:708 Översyn av våldtäktslagstiftningen

I vintras tog vi socialdemokrater ett riksdagsinitiativ där vi begärde en 
parlamentarisk utredning för att granska varför det är så få 
våldtäktsanmälningar som leder till åtal och fällande dom. Vi ville se över hur 
rättsväsendet på ett bättre sätt kunde stödja de brottsoffer som anmäler sexuella 
övergrepp, så att de orkar igenom processen.

Vi ville också förutsättningslöst se över våldtäktslagstiftningen igen. Många har 
krävt en samtyckesbaserad lagstiftning, och vi ville därför att utredningen också 
skulle se på den frågan genom att ta in erfarenheter från de länder som har en 
sådan ordning. Men vi ville också se på andra alternativ för att stärka 
lagskyddet för den sexuella integriteten.

Efter en längre diskussion anslöt sig regeringspartierna till vårt förslag, och 
riksdagen biföll det socialdemokratiska initiativet. I riksdagsdebatten lovade 
regeringsföreträdarna att tillsätta utredningen under våren. 

Nu är det sommar och regeringen har fortfarande inte tillsatt utredningen. Vi 
har inte ens sett något utredningsdirektiv. 

Jag vill därför fråga justitieminister Beatrice Ask när utredningsdirektivet 
kommer.

………………………………………

Anna Wallén (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2014-06-27
Besvaras senast
2014-07-02 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lars Franzén


